

沙田 302 管理有限公司

S.T. 302 Management Limited

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號地下

電話：2646 1859 傳真：2637 6131

本公司檔號：ST302/NTT/088/20/LC

致：碧濤花園第一期各業主

通告

有關：強制家居檢疫人士事宜

新冠肺炎疫情持續，不少人士回港後需接受強制家居檢疫 14 天，並帶上監察手帶。日前本處接獲投訴有戴上監察手帶人士於本苑進出及活動。

本處特此提醒，有關人士若自行除去、剪斷監察手帶，或戴著手帶外出是違反隔離令的行為，政府相關部門會跟進個案和搜集證據，有可能會提出檢控，涉事者可能會被監禁。如住戶發現有關情況，可即時通知本處跟進，亦可致電 2125 1122 食物及衛生局熱線或 999 報警作舉報。本處亦呼籲相關人士自覺，於隔離檢疫期間切勿外出，為己為人，保障屋苑其他住戶的健康。

如各業主對上述事宜有任何疑問，請致電 2646 1859 與本處職員聯絡。
敬希垂注！

碧濤花園第一期管理處
2020 年 3 月 24 日

Date : 24th March 2020

To : All Owners of Pictorial Garden Phase I

NOTICE

Re: the confinees under mandatory quarantine

The new crown pneumonia epidemic has continued. Many people need to undergo compulsory home quarantine for 14 days after returning to Hong Kong and bring a monitoring hand strap. A few days ago, our office received complaints that some persons wearing a monitoring strap was walk around in our common area of our estate.

Our Office hereby reminded that if the said person removes, cuts the monitoring bracelet by himself, or wears the bracelet while going out is a violation of the quarantine order, the government departments will follow up the case and collect evidence, and they may prosecute and will be imprisoned. **If the residents find out the relevant situation, they can immediately inform our office to follow up, or call the Food and Health Bureau hotline at 2125 1122 or the 999 to make a report.** Our office also urged relevant persons to consciously refrain from going out during quarantine. To protect themselves and to protect the health of other residents in the estate.

Should you have any queries, please feel free to contact our office at 2646 1859.

Thank you for your kind attention



Management Office of Pictorial Garden Phase I